
20-February-2019

Jan Har Moldøen

Fra:
Sendt:
Til:
Kopi:
Emne:

Turid Grov <t.grov@online.no>
9. januar 2019 19.26
Ole Helge Frotjold
Rknarvik;J Moldoe; annebrittkolaas@hotmail.com

Re: Innsigelse mot etablering av flytebrygge

Den 02.12.2018 19:44, skrev Ole Helge Frotjold:

' Hei, Ole Helge!
I,

1

1 

Ut ifra mål vi har tatt, er avstand til nærmeste brygge og kai mellom 14- 18 mtr, og vi har vurdert det å være god plass for båter med
størrelse, som passer inn i bryggene, å passere.

' Vedr s rsm%l om lasserin av det du o fatter som kommunal b e må du ta o med Lindås kommune.

Beste Helsing. frå naustnaboane

Turid Grov
Jan Harry Moldøen
Roald Knarvik

, Anne Britt Kol&s

Hei

Strøm og bølge forhold i området ved Lindås brygge kan til tider være utfordrene. Båter som skal inn i bryggeanlegget (ved serverings nøstet)

I 

fra nord trenger god plass for å manøvrere på plass.
Omsøkt brygge vil begrense tilkomst betydelig.

1 På vedlagte skisse er heller ikke utriggere på eksisterende brygger tatt med. Det ser derfor ut til å være mye bedre plass rundt, enn det som er
tilfelle.
11 

Stiller og spørsmål ang plassering ut fra det eg har oppfattet som kommunal brygge.

mvh
I Ole H Frotjold
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Jan Har Moldøen

Fra:
Sendt
Til:
Kopi:
Emne:

Turid Grov <t.grov@online.no>
9. januar 2019 19:21
Nils-Arne Treland
Rknarvik;J Moldoe; annebrittkolaas@hotmail.no

Re: Innvendingar mot tiltak brygge Gnr/Bnr 108/476

Hei, Nils-Arne!

Ut ifra mål vi har tatt, er avstand til nærmeste brygge og kai mellom 14- 18 mtr, og vi har vurdert det å være god plass for båter med størrelse, som
passer inn i bryggene, å passere.
Vedr spørsmål om kommunal brygge, må du ta opp med Lindås kommune. Det samme gjelder bruk av vegen til og fra naustene.

På vegne av naustnaboene,

Turid Grov,
Roald Knarvik
Jan Harry Moldoen
Anne Britt Kol&s

Den 02.12.2018 20:22, skrev Nils-Arne Træland:

' Hei,

Me har mottatt nabovarsel (mandag 19.11.18) for tiltak eigedom 108/476 som grensar til vare eigeiomar i Verasvegen paLind&s og har folgande innvendingar.

Oms¢kt anlegg vil f%store konsekvenser og fore til begrensninger for tilkomst til vart bryggeanlegg og slippen fr? sjosida.

l



• Avstand mellom våre uteriggarar og det nye anlegget vil begrense tilkomst til vårt anlegg betrakteleg. Spesielt når vind og vær står på frå sør/sørvest, og båter skal

inn/ut av båser vil begrensa avstand verte eit stort problem for oss. Skissa som er vedlagt er også for dårleg, den burde vore målsatt og teikna inn på ein skikkeleg

måte.

• Omsokt bryggeanlegg vil begrense tilgang til eksisterande brygge, som me fram til no rekna som kommunal brygge, men som no er tenkt nytta til landgang for

omsokt anlegg. Denne brygga vert mykje nytta til bading og anna.

• Vegen ned mot nausta vil få aukt bil-trafikk, dette er trafikk som går forbi inngangspartiet til seksjon 6 og 7. Grusvegen er egentlig ikkje ein bilveg, men vert nytta

til dette pt. Med auka aktivitet vil også trafikken forbi oss auke. Denne vegen har tidlegare vore sperra av med bom, og skal kun brukast som av/pålasting av

kanoer, og gangveg for alle.

Vh

Nils-Arne Træ land eigar seksjon 6 Veråsvegen 142

Bjorg & Arild sterbovik seksjon 7 Verasvegen 140
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Jan Har Moldøen

Fra:
Sendt:
Til:
Kopi:
Emne:
Vedlegg:

Turid Grov <t.grov@online.no>

9. januar 2019 19:44

Lucia Corral-Kaland

Rknarvik; J Moldoe; annebrittkolaas@hotmail.com

Re: Nabovarsel- innvendig/Kommentar.

USER_SCOPED_TEMP_DATA_orca-image-734386367.jpeg_1546074286403.jpeg; USER_SCOPED_TEMP_DATA_orca-

image-63764502.jpeg_1546074254447.jpeg; USER_SCOPED_TEMP_DATA_orca-image-1494984467.jpeg_1546074227455.jpeg

Hei, Lucia!

Takker for tilbakemelding. Vi ser det positivt i at bryggen vi planlegger å ligge ut, ikke er til hinder ifm tilkomst og avgang fra andre omkringliggende

brygger og kaier.
Ut ifra mål vi har tatt, er avstand til nærmeste brygge og kai mellom 14- 18 mtr, og vi har vurdert det å være god plass for båter med størrelse, som

passer inn i bryggene, å passere.

Spørsmål vedr. eksisterende kai, må vi be deg om å henvende deg til Lindås kommune for svar.

Beste hilsen fra naustnaboene

Turid Grov
Roald Knarvik
Anne Britt Kol%s
Jan Harry Moldøen

Den 29.12.2018 12:20, skrev Lucia Corral-Kaland:

Hei.

Jeg mottok den 27.12.18 på kvelden, ved personlig oppmøte, nabovarsel om etablering av flytebrygge fra bryggen ved deres naust.

l



Jeg må dessverre meddele store innvendinger.

Jeg kjøpte huset vi bor i for 4 mnd siden. Mitt hus er nærmeste nabo til det planlagte anlegget.
Jeg og mannen min kjøpte huset hovedsakelig for utsikten og de rolige forholdene, samt den nære, ufostyrrede samspill med naturen, vi har

bla 2 familier med ender, som bor her fast ved bryggen dere har tenkt å bygge fra.
Anlegget vil medføre en vesentlig tap av verdien av min og de andre boliger her ved sameiet, som vil få utsikten vesentlig redusert.

Soverommene ligger alle mot sjøen, 4 båter mindre enn 25 meter fra de, vil påvirke natteroen, spesielt sommertid, der det er lyse lange

kvelder og bruken av den planlagte bryggen vil sannsynlig bli til seint på kveld.

Anlegget vil blokkere ca 60% av utsikten fra stuen min (se vedlagte bilder), i tillegg til innsyn og den økte trafikk av mennesker og biler.

Jeg ser for meg også betraktelig økning i bråk, noe som ikke vil være regulert.

Slik jeg har forstått er dette en offentlig brygge, jeg så sein sommer flere familier og barn som solte seg og badet uforstyrret fra

bryggeanlegget. Dette vil ikke være mulig med forrurensing fra båtene og båtene som vil oppta plassen.

Av de grunnene skissert ovenfor, må vi motsette oss utbyggingen av flytebryggen.

Mvh
Lucia Corral-Kaland
og
Ole Jørgen Corral-Kaland

Den man. 3. des. 2018, 09:09 skrev Turid Grov <.arov@online.no:

Hei!
Dette beklager jeg på det sterkeste. Noe av feilen kan ligge i at listen over de som skal ha nabovarsel, ikke har blitt oppdatert etter at dere

kom inn som nye eiere. Varselet er sannsynlig sendt til tidligere eier. Selvsagt ettersendes dokumentene til deg. Det er Jan-Harry Moldøen

som står ansvarlig for dette på vegne av naustnaboene. Han er for tiden i utlandet, og kommer hjem 9.desember. Håper dette var

oppklarende, og fristen skal være på lik linje som alle de andre.

Vennlig hilsen Turid Grov

Den 02.12.2018 13:34, skrev Lucia Corral-Kaland:
'I •Her.
,'1

Mitt navn er Lucia Corral-Kaland. Jeg er nærmeste nabo til bryggen dere har sendt søknad om å bygge.
\ Min adresse er Ver%svegen 138. Mitt hus er huset som er fremst og nermest sjen og blir mest berort av en evt. btslipp.

i Jeg har ikke mottatt nabovarsel, det er helt tilfeldig at jeg har fått høre om dette gjennom andre medlemer av sameiet.

'l Jeg blir takknemlig hvis dere sender meg nabovarsel snarest, slik dere har gjort til 4 av de 5 eiere ved sameiet. Jeg må da også få

: svar tid på lik linje med de andre.
! Ha fortsatt en fin sondag.
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Mvh
Lucia Corral-Kaland
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